
Geachte griffie, 
 
Graag doorsturen naar de raadsleden.  
 
 
geverfd hout in de houtkachel. Wordt u al geholpen? van 23 juli 2024. #houtrook mr. Frank Visser . 
Zie foto, gemeente Emmen.   
 
Volgens de meeste politieke partijen moet je dit maar oplossen met je buren of 
buurtbemiddeling.  Praktijk is dat er rotzooi wordt verbrand in houtkachels en dat hier niets 
aangedaan wordt. Uit onderzoek onderzoek over 8 jaar blijkt dat dit niet gebeurt . 
 
Met vriendelijke groet, 
 
www.rookoverlast.wordpress.com 
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